
 

 

Verslag Wijkoverleg Nesselande d.d. 9 juni 2009 
19.30- 22.00 uur  
Locatie de Brede school Nesselande  
 
 
Deelnemers aan dit overleg 
 
Professionals 
Naam Dienst  
Erik Pot 
(voorzitter) 

Wijkteam 
deelgemeente  

Nicole Majoor Wijkteam 
deelgemeente 

Margot 
Schweitzer  

Wijkteam 
deelgemeente 

Ingrid van den 
Berg 

Woonbron 

Aad Vollering SBA 
Mattijs 
Rommelse 

OBR 

Diana Siraa SBA, 
buurtmakelaar 

Ardy Moeijes SONOR 
 
 
Bewoners  
Naam  Straat/wijk 
Jan Lemmers WONIO 
Jopie Onel-Beems WONIO 
Niels Wolfers Cypruslaan  
Marco en Margot van 
der Heuvel 

H. Matissestraat 

Ferry Eskens GeorgeVantongerloohof  
Harry de Pater P. Mondriaansingel 
Marion Rieskin C. Willinksingel  
 
 
Opening  
Erik Pot opent de vergadering om 19.30 uur  
 
Verslag 
Het verslag van de vorige keer wordt besproken. Gevraagd wordt of er een adressenlijstje bij kan worden 
gevoegd. Ook blijkt er een zin niet te kloppen. In het stukje over 3VO gaat het erom dat 3VO op het 
probleem heeft gewezen en dat er naar aanleiding daarvan tellingen zijn gedaan. Op basis van die 
tellingen bleek er geen aanleiding tot ongerustheid. 
 
Presentatie Brede school 
Janneke Niemandsverdriet en Diana Siraa van de Brede school Nesselande geven een presentatie. 
 
Zij gaan kort in op het ontstaan van de brede school. De brede school was toen vooral gericht op de 
samenwerking en niet zozeer met activiteiten. Nu is het een school met een wijkarrangement (term vanuit 
de gemeente). 
In de brede school zitten 3 scholen, SBA, kinderopvang en senioren. Deze partijen hebben samen 1 
centrale pedagogische visie. Hierin staat het kind centraal. Alle partijen vullen de visie op details verder 



 

 

zelf in (diversiteit in samenwerking). Deze doorgaande lijn in visie van school naar buitenschoolse 
activiteiten is heel bijzonder.  
Door de samenwerking staan de partijen ook sterker richting externen, zoals de gemeente, maar zij 
kunnen ook inhoudelijk beter oplossingen vinden voor knelpunten.  
De doorgaande lijn loopt ook naar hulpverlening zoals schoolmaatschappelijk werk en de DOSA 
regisseur. Daarnaast is er veel contact met ouders en met de bewoners in de wijk. 
Samengevat is de brede school een samenwerkingsverband van organisaties, waarbij zowel horizontale, 
als verticale afstemming is en een warme overdracht van elk individueel kind.  
  
Gevraagd wordt hoe het staat met de doorgaande lijn naar het Voortgezet onderwijs?  
Janneke meldt dat er geen directe samenwerking is met het voortgezet onderwijs. Er is in Nesselande 
geen voortgezet onderwijs. Op de scholen wordt wel een voorlichting gegeven over het voortgezet 
onderwijs. En er is contact met het jongerenwerk in de Kristal. 
 
De Brede school geeft aan dat er meer uren zouden moeten komen voor begeleiding van jongeren die ’s 
avond in de sportzalen sporten. Dan zou dit kunnen worden uitgebreid.  
Ook is er ruimtegebrek op de scholen, maar er zijn geen wachtlijsten. 
Bij de buitenschoolse opvang zijn wel wachtlijsten. 
 
Integraal Wijkactieprogramma  
Erik geeft aan wat de procedure voor de iWAP2009 is. De iWAP is al aangeleverd aan het Dagelijks 
Bestuur. De opmerkingen van vanavond zullen aan het Dagelijks bestuur worden doorgeven. De iWAP zal 
vervolgens –al dan niet aangepast- aan de stad worden gezonden.  
De iWAP is een dynamisch werkdocument dat ook in 2010 en later doorloopt. Wel zal er in 2010 opnieuw 
een versie door het dagelijks bestuur worden vastgesteld en naar de stad worden gestuurd. Voor 
uitvoering van de iWAP zal dit verder niet van belang zijn.  
Er is ook voor het wijkteam nog veel onduidelijk over de procedure en hoe de uitvoering zal worden 
bewaakt, maar gaandeweg het proces zal veel voor zowel het wijkteam als de bewoners duidelijk moeten 
worden.  
Het OBR vraagt of de streefdata in de iWAP ook een politieke datum is. Het wijkteam geeft aan dat dit zo 
is. Het doel van de iWAP is om transparantie te krijgen voor de burgers en alle partners.  
 
Erik stelt voor de iWAP 2009 voor Nesselande door te nemen. Hierbij nog even benadrukkend dat het in 
de iWAP gaat om extra maatregelen, die naast het reguliere werk worden opgepakt.  
 
Sociaal 
Er wordt opgemerkt dat er weinig sociale punten in het iWAP 2009 staan. Er zijn in Nesselande volgens 
de sociale partners problemen op het gebied van armoede, huiselijke problemen en opvoeding. Hier 
zouden zij graag extra op in willen inzetten. Gedacht wordt aan een opvoedpunt. Hierbij wordt opgemerkt 
dat dit in aanvulling is op het deelgemeentelijke centrum voor Jeugd en Gezin dat binnenkort in elke 
deelgemeente komt. Over de suggestie wordt gediscussieerd. Besloten wordt om, wanneer later een 
gebiedsvisie voor Nesselande wordt gemaakt onderzocht kan worden of een dergelijke gezamenlijke 
pegagogische visie mee genomen kan worden bij het integrale jeugdbeleid. 
 
Speelplek  
Voor de speelplek in waterwijk wordt gevraagd of kan worden uitgezocht of dit specifiek voor de wijk is.  
Verder wordt er gevraagd wat het beleid is voor speelplekken voor de allerkleinsten.  
 
Hondenbeleid 
Gevraagd wordt waarom er niets over het hondenbeleid is opgenomen. Het wijkteam geeft aan dat dit 
regulier beleid is.  
 
Scouting  
Een bewoner vraagt waarom er zoveel aandacht wordt geschonken aan de scouting; hij vindt het 
onevenredig ten opzichte van andere wensen. Erik geeft aan dat hier draagvlak voor is in de wijk, de 



 

 

scouting elders weg moest en al in een zeer vroeg stadium heeft aangegeven op te zoek te zijn naar een 
locatie aan het water. Hij geeft aan dat het een bovenwijkse voorziening is. 
 
W.v.t.t.k. 
Een aantal partners adviseren om het wijkoverleg meer op thema’s te organiseren, waardoor gekozen kan 
worden om onderdelen wel of niet bij te wonen. 
Er wordt door bewoners aangegeven dat klachten niet worden opgepakt door de diensten. Hoewel dit 
overleg geen plek is om indivduele klachten neer te leggen, wil Erik wel nadenken over een mogelijkheid 
binnen dit overleg voor het aankaarten van klachten. Erik verwijst naar het algemene klachtennummer 
0800-1545 
 
Nieuwe datum volgend overleg 
Het volgende wijkoverleg Nesselande is op 22 september 2009 liefst weer in de Knoop.  
 
Sluiting 
Erik bedankt alle aanwezigen en sluit het overleg om 22.30 uur 
 


